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内容概要

　　《大学英语选修课系列教材：跨文化交际跨文化交际（语言文化类）》以传统的篇章结构为纲，
以“案例”解读为引导，兼顾理论系统、日常需要与教学活动的生动有趣，以利培养学习者的跨文化
交际能力，以及独立思考一批判性思维的能力。
　　《大学英语选修课系列教材：跨文化交际跨文化交际（语言文化类）》的读者对旬为英语专业本
、专科学生、非英语专业已达到大学英语四级的本科生及研究生，以及相同程度的其他英语学习者和
使用者。
对涉外工作者变有重要参考价值。
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书籍目录

Chapter One Communication and Culture1 Basics of CommunicationCommunication： broad types and
essential elementsCommunication： definition and componentsCommunication ： characteristics2
Understanding CultureCulture： too familiar to be noticedCulture ： definitionCulture ： elementsCulture ：
characteristics3 Communication and CultureCommunication ： culture boundCommunication： high-context
and low-context ~Chapter Two Intercultural Communication1 Intercultural CommunicationIntercultural
communication： definition and levelsIntercultural communication： importance and difficulties2
OverviewChapter Three The Hidden Core of Culture1 Understanding the Core of Culture2 Recognizing Key
Elements in the Core of CultureThe Axial Age and the different cultural spiritsWorldviewsHolistic vs. dualistic
worldviewsValues ： definitionValues ： typesValues characteristics3 Instruments Comparing Cultural
ValuesKluchhohns value orientationsHofstede s value dimensions4 Study of Specific Cultural ValuesChapter Four
Verbal Communication1 Understanding Language2 Language and CultureLanguage and thoughtCulture and
word meanings3 Styles of Discourse4 Discourse Patterns and Thought PatternsChapter Five Nonverbal
Communication1 Understanding Nonverbal CommunicationDefinitionImportanceFunctions2 Nonverbal
Communication and Culture3 Elements of Nonverbal CommunicationBody language⋯⋯Chapter Six
Interpersonal RelationshipsChapter Seven Social Interaction CustomsChapter Eight Improving Intercultural
CompetenceAppendix 1 Book List for StudentsAppendix 2 Pelevant WebsitesReferences
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编辑推荐

　　《大学英语选修课系列教材：跨文化交际》以传统的篇章结构为纲，以“案例”解读为引导，兼
顾理论系统、日常需要与教学活动的生动有趣，以利培养学习者的跨文化交际能力，以及独立思考一
批判性思维的能力。
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